

CnC / R+D Machinery GmbH

Offer

Subject: Cost reduction when purchasing our ultra-precision ECB axial-radial roller bearings.

"Find the difference, test us".

Dear Ladies and Gentlemen of the Purchasing Management / Technology,
the primary objective of a purchasing or engineering department in a company is to reduce costs, while maintaining at least the same level of quality.

This is exactly what we are offering you!

The provocative statement in the subject line is really true!

The cost reduction is possible, because our ECB Axial-Radial Roller bearings of size ECB 50 to 1200 (1500) are manufactured in P4 and P2 quality in a company in China.

In our catalogue you will also find the types **ECBS, ECBM and ECBZKLDLDF**.

Since 2012, hundreds of these bearings have been supplied annually to Europe to many renowned high-tech machine tool companies at a **lower price than our competitors**.

We supply all bearings with test report, **DDP in short delivery time** at the best price.
Test us - we will convince you!

Due to my 30 years of field service at INA Schaeffler KG, I am also at your disposal for application-related questions.

We would of course be very pleased to win you as a tester and then certainly as a customer, in order to be able to work together for a long time with our "win-win offer" to work together for a long time.

Should you wish to audit the bearing manufacturer in China, this would be possible without any problems.

Detlef Görgens

Managing Director

CnC / R+D Machinery GmbH

Mobile 0086 136718129833

Mail: excellent.bearing@yahoo.de

CnC / R+D Machinery GmbH

Sellscheid 73

D- 42929 Wermelskirchen

Angebot

Betreff: Kostenreduktion beim Kauf unserer Ultra-Präzisen- ECB Axial-Radial-Rollenlager.

„Finden Sie den Unterschied, testen Sie uns“

Sehr geehrte Damen und Herren der Einkaufsleitung / Technik,

das oberste Ziel eines Einkaufs oder der Technik in einem Unternehmen ist die Kostenreduktion, bei mindestens gleichbleibender Qualität.

Genau das bieten wir Ihnen hiermit an!

Die provokative Aussage im Betreff ist wirklich wahr!

Die Kostenreduktion ist möglich, weil in einer Firma in China unsere ECB Axial-Radial Rollenlager der Größe ECB 50 bis 1200 (1500) in P4 und P2 Qualität gefertigt werden.

In unserem Katalog finden Sie auch die Typen ECBS, ECBM und ECBZKLDF.

Seit 2012 werden jährlich hunderte dieser Lager nach Europa an viele renommierte High -Tech Werkzeugmaschinenfirmen geliefert, **preiswerter als von unseren Marktbegleitern.**

Wir liefern alle Lager mit Testreport, DDP in kurzer Lieferzeit zum günstigsten Preis. Testen Sie uns – wir werden Sie überzeugen!

Aufgrund meiner 30jährigen Außendiensttätigkeit bei INA Schaeffler KG, stehe ich ihnen auch für Anwendungstechnische Fragen zur Verfügung.

Wir würden uns natürlich sehr freuen, Sie als Tester und dann mit Sicherheit als Kunden zu gewinnen, um mit unserem „win-win Angebot“ Lange zusammenarbeiten zu können.

Sollten Sie den Lagerhersteller in China auditieren wollen, wäre das ohne Probleme möglich.

Detlef Görgens

Geschäftsführer

CnC / R+D Machinery GmbH

Mobil 0086 136718129833

Mail: excellent.bearing@yahoo.de